
Protokół Nr 129/18 
posiedzenia Kolegium Prezydenta Miasta Łodzi, 

które odbyło się 8 czerwca 2018 r. w godzinach 1535– 1545  
 
 
W posiedzeniu Kolegium udział wzięli: 
 
1. Hanna Zdanowska - Prezydent Miasta 
2. Krzysztof Piątkowski - Wiceprezydent Miasta 
3. Krzysztof Mączkowski  - Skarbnik Miasta 
4. Marek Kondraciuk - p.o. Dyrektora Departamentu Spraw Społecznych 
5. Tomasz Jakubiec - p.o. Dyrektora Departamentu Architektury i Rozwoju 
6. Michał Chmielewski - p.o. Dyrektora Departamentu Gospodarowania 

Majątkiem 
7. Jarosław Chwiałkowski - p.o. Dyrektora Departamentu Obsługi  

i Administracji 
8. Agnieszka Dyśko - p.o. Zastępcy Dyrektora Biura Prezydenta 
9. Tomasz Głuszczak - Zastępca Dyrektora Biura Audytu Wewnętrznego  

i Kontroli 
10. Małgorzata Wojtczak - Dyrektor Wydziału Budżetu 
11. Elżbieta Staszyńska - Zastępca Dyrektora Wydziału Prawnego 
12. Katarzyna Korowczyk - Dyrektor Wydziału Organizacyjno-  

Administracyjnego 
13. Marcin Masłowski - Dyrektor Biura Rzecznika Prasowego i Nowych 

Mediów 
 
 

Ponadto w posiedzeniu wzięły udział inne osoby wyszczególnione w dalszej części protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła  Hanna Zdanowska – Prezydent  Miasta.  
 
 
Porządek dzienny posiedzenia: 
 

 
1.  Projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi w sprawach: 
 

1/ zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Miasto Łódź 
porozumień w sprawie kierowania do środowiskowego domu samopomocy; 

 
2/  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru 

miasta Łodzi położonej w rejonie ulic: Piotrkowskiej, ks. bp. Wincentego 
Tymienieckiego, Jana Kilińskiego i Milionowej; 

 
3/ wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonej w Łodzi 

przy ulicy Zgierskiej 71; 
 
4/ stanowisko w sprawie ograniczonych możliwości finansowania z budżetu Miasta 

Łodzi zadań wynikających z ustawy o finansowaniu zadań oświatowych. 
 
 



 2

2.  Projekt zarządzenia Prezydenta Miasta Łodzi w sprawie: 
 

1/ skorzystania z prawa pierwokupu w stosunku do nieruchomości położonej w Łodzi 
przy ulicy Lemieszowej bez numeru. 

 
 

3.  Informacja w sprawie zamiaru usunięcia drzew, krzewów na terenie placówek 
oświatowych. 
 

4.  Informacja dotycząca spraw związanych z usuwaniem drzew lub krzewów na terenie 
Miasta. 
 

 
 
Ad. 1.  Projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi  przedstawili: 
 
- p.o. dyr. Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Piotr Rydzewski w sprawie: 

 
1/ zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Miasto Łódź 

porozumień w sprawie kierowania do środowiskowego domu samopomocy; 
 

- z-ca dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Aneta Tomczak w sprawie: 
 
2/  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru 

miasta Łodzi położonej w rejonie ulic: Piotrkowskiej, ks. bp. Wincentego 
Tymienieckiego, Jana Kilińskiego i Milionowej; 

 
- p.o. dyr. Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości Marek Jóźwiak  

w sprawie: 
 
3/ wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonej w Łodzi 

przy ulicy Zgierskiej 71; 
 
- z-ca dyr. Wydziału Edukacji Jarosław Pawlicki w sprawie: 
 

4/ stanowisko w sprawie ograniczonych możliwości finansowania z budżetu Miasta 
Łodzi zadań wynikających z ustawy o finansowaniu zadań oświatowych. 

 
 
Prezydent Hanna Zdanowska zaakceptowała projekty uchwał i poleciła skierować je pod 
obrady Rady Miejskiej. 
Odnośnie do projektu przestawionego w ppkt. 1.4 Pani Prezydenta poleciła przekazanie go do 
Unii Metropolii Polskich z prośbą o skierowanie do innych miast celem dalszego 
wykorzystania. 

 
Projekty uchwał stanowią załączniki nr 1-4 do protokołu.  
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Ad. 2.  Projekt zarządzenia Prezydenta Miasta Łodzi w sprawie skorzystania z prawa 
pierwokupu w stosunku do nieruchomości położonej w Łodzi przy ulicy Lemieszowej 
bez numeru przedstawił p.o. dyr. Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości 
Marek Jóźwiak. 

 

Po przeanalizowaniu projektu zarządzenia Kolegium postanowiło zarekomendować je 
Prezydent Hannie Zdanowskiej do podpisu.  
 

 
Projekt zarządzenia stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 
 
Ad. 3 i 4. Odnośnie do: 
 
- Informacji w sprawie zamiaru usunięcia drzew, krzewów na terenie placówek 
oświatowych; 
 
-  Informacji dotyczącej spraw związanych z usuwaniem drzew lub krzewów na terenie 
Miasta 
 
Prezydent Hanna Zdanowska podjęła decyzję o przedstawieniu ich na następnym posiedzeniu 
Kolegium. 
 
 
 
Na tym posiedzenie Kolegium zakończono. 

 
 

Posiedzeniu przewodniczyła: 
 
 
 

Hanna ZDANOWSKA 
Prezydent Miasta 


